



Tél./Tel: 514 931 0841
Télec./Fax: 514 931 9491
www.bdo.ca

BDO Canada s.r.l./S.E.N.C.R.L./LLP
1000, rue De La Gauchetière O. Bureau 400
Montréal QC H3B 4W5 Canada

Independent Auditor's Report on the Summary Financial Statements

To the Board of Directors of
Health Partners International of Canada

Opinion

The summary financial statements, which comprise the summary statement of financial position as at September 30, 2024, the summary statement of operations for the year then ended and the related note, are derived from the audited financial statements of Health Partners International of Canada (the "organization") for the year ended September 30, 2024.

In our opinion, the accompanying summary financial statements are a fair summary of the audited financial statements, in accordance with the criteria disclosed in Note 1 to the summary financial statements. However, we were not able to determine if any adjustments to the summary financial statements were necessary for the reasons described in *The Audited Financial Statements and Our Report Thereon* section of this audit report.

Summary Financial Statements

The summary financial statements do not contain all the disclosures required by Canadian accounting standards for not-for-profit organizations. Reading the summary financial statements and the auditor's report thereon, therefore, is not a substitute for reading the organization's audited financial statements and the auditor's report thereon.

The summary financial statements and the audited financial statements do not reflect the effects of events that occurred subsequent to the date of our report on the audited financial statements.

The Audited Financial Statements and Our Report Thereon

In our report dated February 19, 2025, we expressed an unqualified audit opinion on the audited financial statements.

Management's Responsibility for the Summary Financial Statements

Management is responsible for the preparation of the summary financial statements in accordance with the criteria disclosed in Note 1 to the summary financial statements.

BDO Canada s.r.l./S.E.N.C.R.L., une société canadienne à responsabilité limitée/société en nom collectif à responsabilité limitée, est membre de BDO International Limited, société de droit anglais, et fait partie du réseau international de sociétés membres indépendantes BDO.

BDO Canada LLP, a Canadian limited liability partnership, is a member of BDO International Limited, a UK company limited by guarantee, and forms part of the international BDO network of independent member firms.



Independent Auditor's Report on the Summary Financial Statements

Auditor's Responsibility

Our responsibility is to express an opinion on whether the summary financial statements are a fair summary of the audited financial statements based on our procedures, which were conducted in accordance with Canadian Auditing Standard (CAS) 810, *Engagements to Report on Summary Financial Statements*.

1

BDO Canada s.r.l./S.E.N.C.R.L./LLP

Montréal, Québec
February 19, 2025

¹ CPA auditor, public accountancy permit No. A130513

Summary Statement of Financial Position**As at September 30, 2024**

	September 30, 2024	September 30, 2023
ASSETS		
Current		
Cash and short-term deposits	\$ 2,985,656	\$ 2,774,428
Accounts receivable	102,890	135,171
Inventory	4,447,581	6,570,876
Prepaid expenditures	30,191	25,412
	<u>7,566,318</u>	<u>9,505,887</u>
Capital assets	-	3,608
	<u>\$ 7,566,318</u>	<u>\$ 9,509,495</u>
LIABILITIES AND NET ASSETS		
Current		
Accounts payable and accrued liabilities	\$ 142,051	\$ 131,007
Deferred inventory contributions	4,445,304	6,568,598
Deferred revenue - Foundations and organizations	871,810	744,820
	<u>5,459,165</u>	<u>7,444,425</u>
Net assets		
Unrestricted	<u>2,107,153</u>	<u>2,065,070</u>
	<u>\$ 7,566,318</u>	<u>\$ 9,509,495</u>

Summary Statement of Operations

For the year ended September 30, 2024

	September 30, 2024	September 30, 2023
REVENUE		
Contributions of materials	\$ 12,775,161	\$ 50,648,022
General donations	1,447,201	1,463,540
Contributions to medical programs	317,913	650,023
Government grants	236,586	10,770
Other revenue	119,052	79,097
	<u>\$ 14,895,913</u>	<u>\$ 52,851,452</u>
EXPENDITURES		
Program services		
Medical aid programs	\$ 13,912,595	\$ 51,653,919
Public affairs	71,517	67,631
Fundraising	363,843	348,108
Administration	505,875	517,119
	<u>14,853,830</u>	<u>52,586,777</u>
Excess of revenue over expenditures for the year	<u>\$ 42,083</u>	<u>\$ 264,675</u>

Health Partners International of Canada Note to the Summary Financial Statements

September 30, 2024

1. Basis of Accounting and Summarization

The summary financial statements have been prepared by management for the purposes of insertion into their annual report and have been derived from the audited financial statements for the year ended September 30, 2024.

The preparation of these summary financial statements requires management to determine the information that needs to be reflected in them so that they are consistent in all material respects with, or represent a fair summary of, the audited financial statements.

Management prepared these summary financial statements using the following criteria:

- (a) The summary financial statements comprise the statement of financial position and the statement of operations included in the audited financial statements.
- (b) Information in the summary financial statements agrees with the related information in the audited financial statements.
- (c) Major subtotals, totals and comparative information from the audited financial statements are included.
- (d) The summary financial statements contain the information from the audited financial statements dealing with matters having a pervasive or otherwise significant effect on the summary financial statements.

The audited financial statements of Health Partners International of Canada are available upon request by contacting the organization.



Tél./Tel: 514 931 0841
Télec./Fax: 514 931 9491
www.bdo.ca

BDO Canada s.r.l./S.E.N.C.R.L./LLP
1000, rue De La Gauchetière O. Bureau 400
Montréal QC H3B 4W5 Canada

Rapport de l'auditeur indépendant sur les états financiers résumés

Au Conseil d'administration de
Partenaires Canadiens pour la Santé Internationale

Opinion

Les états financiers résumés, qui comprennent l'état résumé de la situation financière au 30 septembre 2024, l'état résumé des résultats pour l'exercice terminé à cette date ainsi que la note annexe, sont tirés des états financiers audités de Partenaires Canadiens pour la Santé Internationale (l'« organisme ») pour l'exercice terminé le 30 septembre 2024.

À notre avis, les états financiers résumés ci-joints constituent un résumé fidèle des états financiers audités, conformément aux critères énoncés à la Note 1 des états financiers résumés. Toutefois, pour les raisons décrites dans la section « Les états financiers audités et notre rapport sur ces états » du présent rapport, nous n'avons pas été en mesure de déterminer s'il était nécessaire d'apporter des ajustements aux états financiers résumés.

États financiers résumés

Les états financiers résumés ne contiennent pas toutes les informations requises par les Normes comptables canadiennes pour les organismes sans but lucratif. La lecture des états financiers résumés et du rapport de l'auditeur sur ceux-ci ne saurait par conséquent se substituer à la lecture des états financiers audités et du rapport de l'auditeur sur ces derniers.

Ni les états financiers résumés ni les états financiers audités ne reflètent les incidences d'événements postérieurs à la date de notre rapport sur les états financiers audités.

Les états financiers audités et notre rapport sur ces états

Dans notre rapport daté du 19 février 2025, nous avons exprimé une opinion sans réserve sur les états financiers audités.

Responsabilité de la direction à l'égard des états financiers résumés

La direction est responsable de la préparation des états financiers résumés conformément aux critères énoncés à la Note 1 des états financiers résumés.



Rapport de l'auditeur indépendant sur les états financiers résumés

Responsabilité de l'auditeur

Notre responsabilité consiste à exprimer une opinion indiquant si les états financiers résumés constituent un résumé fidèle des états financiers audités sur la base des procédures que nous avons mises en œuvre, conformément à la Norme canadienne d'audit (NCA) 810, *Missions visant la délivrance d'un rapport sur des états financiers résumés*.

1

BDO Canada s.r.l./S.E.N.C.R.L./LLP

Montréal (Québec)

Le 19 février 2025

¹ CPA auditeur, permis de comptabilité publique n° A130513

État résumé de la situation financière**Au 30 septembre 2024**

	30 septembre 2024		30 septembre 2023
ACTIF			
Court terme			
Encaisse et dépôts à court terme	2 985 656	\$	2 774 428
Débiteurs	102 890		135 171
Stocks	4 447 581		6 570 876
Frais payés d'avance	30 191		25 412
	7 566 318		9 505 887
Immobilisations corporelles	-		3 608
	7 566 318	\$	9 509 495
			\$
PASSIF ET ACTIFS NETS			
Court terme			
Créditeurs et charges à payer	142 051	\$	131 007
Apports de matériel reportés	4 445 304		6 568 598
Apports reportés - fondations et organismes	871 810		744 820
	5 459 165		7 444 425
Actifs nets			
Non affectés	2 107 153		2 065 070
	7 566 318	\$	9 509 495
			\$

État résumé des résultats**Pour l'exercice terminé le 30 septembre 2024**

	30 septembre 2024		30 septembre 2023	
PRODUITS				
Apports de matériel	12 775 161	\$	50 648 022	\$
Dons	1 447 201		1 463 540	
Apports aux programmes médicaux	317 913		650 023	
Subventions du gouvernement	236 586		10 770	
Autres revenus	119 052		79 097	
	14 895 913	\$	52 851 452	\$
CHARGES				
Services opérationnels				
Programmes d'aide médicale	13 912 595	\$	51 653 919	\$
Relations publiques	71 517		67 631	
Campagne de financement	363 843		348 108	
Administration	505 875		517 119	
	14 853 830		52 586 777	
Excédent des produits sur les charges de l'exercice	42 083	\$	264 675	\$

Partenaires Canadiens pour la Santé Internationale

Note aux états financiers résumés

30 septembre 2024

1. Référentiel comptable et résumé

Les états financiers résumés ont été préparés par la direction aux fins d'insertion dans le rapport annuel de l'organisme et sont tirés des états financiers audités pour l'exercice terminé le 30 septembre 2024.

La préparation des états financiers résumés exige de la direction qu'elle détermine les informations qui doivent y être présentées, et ce, pour assurer la cohérence de tous leurs aspects significatifs avec les états financiers audités, ou assurer que tous les aspects significatifs de ces informations représentent une image fidèle des états.

La direction a préparé les présents états financiers résumés selon les critères suivants :

- (a) Les états financiers résumés comprennent l'état de la situation financière et l'état des résultats des états financiers audités.
- (b) Les informations comprises dans les états financiers résumés concordent avec les informations correspondantes dans les états financiers audités.
- (c) Les principaux sous-totaux et totaux et les principales informations comparatives des états financiers audités sont inclus.
- (d) Les états financiers résumés comprennent l'information, tirée des états financiers audités, qui traite des questions ayant une incidence généralisée ou par ailleurs importante sur les états financiers résumés.

Il est possible d'obtenir les états financiers audités de Partenaires Canadiens pour la Santé Internationale sur demande, en communiquant avec l'organisme.
